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Referat Fællesbestyrelse 12.april 2023 
Kl. 17.00-19.00 
 
Deltagere  
Anja Kjelde Andersen, (barsel Tina Højager-Hvolbæk), Jeanette Holt Schmidt, Lise Kirkeby (Barsel 
Liselotte Sloth Brogner), Kirsten Hvolbæk, Rocia Meedom, Thomas Sølvsten, Trine Sanchez, Lau 
Sørensen, Michael Mogensen, Naja Falsig, elevrådsrepræsentanter  
Afbud: Anja, elevråd  
Ref: Lau  
Mødet afholdes i personalerummet på skolen.  
Forplejning: Skolen sørger for mad -Vi hjælpes ad med at sætte bordene i hestesko, så vi kan se 
skærmen. Vi spiser undervejs, når det passer ift. dagsorden 
 

Punkt Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden er godkendt 

2.  Velkomst v. Lise - konstitueret ordstyrer  

3. Nyt fra elevrådet  

- Mobilpolitik 

- Hyggerum status 

- Nuværende sager? 

Punktet udsættes, da elevrådet er 

fraværende. 

Der er dog indkøbt sofa til hyggerummet. 

4. Ledelsesnyt v. Naja 

- herunder personalenyt 

Skole: 

-Der er i øjeblikket et tæt samarbejde med 

SSP, bl.a. omkring kanonslag der bliver 

afskudt omkring skoletid. 

-Vi arbejder med fagfordeling og timeplan 

for næste skoleår. Vi er i år rigtig langt i 

processen. 

-Der arbejdes med læringsmiljøer så vi 

bedst muligt kan understøtte en god og 

spændende undervisning med en 

nysgerrig indstilling. 

Børnehus: 

-Trine er kommet godt i gang i 

børnehuset. 

-Lige nu kigger vi på hvordan ydertimer 

kan organiseres, så personaletimer kan 

bruges bedst muligt. Her kigges også på 

sampasning mellem børnehus og SFO i 

ydertimer. 
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-Der arbejdes på en model for 

”dialogkaffe” i børnehuset, så det bliver 

let at møde personalet. 

 

5. Spisning med opfølgning på Case fra 

Tour de Bestyrelse – med 

hjemmeopgave med bud på svar 

 

 Farvel og tak til elevrådet 😊  

6. Skoleåret 23/24 timefordeling og 

skemaramme  

v. Lau/Naja  

Timefordeling og skemaramme 

gennemgået og godkendt for skoleåret 

2023/2024 

7. Forslag om foto og forældremøder i 

Børnehuset 

- til drøftelse 

Forældrebestyrelsen undersøger om der 

er et ønske fra forældrene i børnehuset. 

Hvis der er positiv tilbagemelding, 

undersøger Trine muligheder hos vores 

fotograf. 

Der efterspørges flere forældremøder i 

børnehuset og bedre kommunikation. 

Dette blev drøftet og der er allerede sat 

flere ting i værk. Heriblandt forældrekaffe. 

Vi arbejder også på hvordan vi kan løfte 

kommunikationen ud til forældrene. 

Det aftales at forældrerepræsentanterne 

prøver at være mere ”synlige” i 

børnehuset. 

8. Økonomi – revideret udgave 2023 til 

godkendelse 

Revideret budget fremlagt og godkendt 

9. Kommende punkter til dagsordenen -Fotografering i børnehus 

-Status på forældremøde og 

kommunikation i børnehus 

10. Facebook-opslag – kort tekst om dagens 

indhold laves i plenum 

 

11. Godkendelse af referat v. underskrift  

12. Næste ordinære møder  25/5 


